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Vragen van de leden Laan-Geselschap, Van Wijngaarden en Nijkerken-De 
Haan (allen VVD) aan de Minister van Justitie en Veiligheid over het bericht 
«Politie Limburg wil DNA-onderzoeken onderbrengen bij een commercieel 
forensisch instituut» (ingezonden (11 april 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Politie Limburg wil DNA-onderzoeken onderbrengen bij 
een commercieel forensisch instituut»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de proef van de politie eenheid Limburg en het openbaar 
ministerie (OM) waarbij een commerciële organisatie (TMFI) DNA-sporen 
onderzoekt? Heeft u al officieel gereageerd op het ingediende plan? 

Vraag 3
Is het juist dat de eenheid Limburg maar 86 digitale- of DNA-sporen kan 
insturen bij het Nederlands Forensisch Instituut (NFI)? Zo ja, voor welke 
tijdsperiode is dit en kunt u dit maximum verklaren? Is het eveneens juist dat 
de doorlooptijden van DNA-onderzoeken gemiddeld twee maanden bedra-
gen? Zo ja, kunt u inzichtelijk maken waarom dit het geval is? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat eenvoudige digitale en DNA-sporenonderzoeken 
kunnen worden uitgevoerd door een commerciële instelling om onderzoeks-
zaken sneller te kunnen afronden en het NFI te ontlasten? 

Vraag 5
Kunt u een inschatting geven van het aantal zaken waarbij dit tot een 
versnelling zou kunnen leiden? 

Vraag 6
Op welke termijn kunt u uitsluitsel geven over het al dan niet slagen van de 
proef? 

1 Limburger, 5 april 2019; https://www.limburger.nl/cnt/dmf20190404_00099805/dna-
onderzoeken-bij-een-commercieel-bedrijf-wat-zijn-de-risico-s
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Vraag 7
Kunt u duidelijkheid verschaffen over de wijze van bescherming van 
persoonsgegevens bij commerciële organisaties die werken met digitale en 
DNA-sporen?
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